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Številka: 900-42/2016 

Datum:  20. 12. 2016 

 

Z A P I S N I K 

 

24. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 19. decembra 

2016, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi  23. člena  Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran 

Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil 

sklepčnost seje.  

 

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 26 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena  

Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

Skupaj prisotni svetniki: Julija Tepeš, Tanja Meško Tonejc, dr. Darja Koter, Klemen Rutar, 

Darko Rojs, Gorazd Orešek, Nataša Vuk, mag. Martin Mlakar, dr. Štefan Čelan, Marjan Cajnko, 

Tatjana Vaupotič Zemljič, mag. Darja Harb, Jure Hanc, Metka Petek Uhan, Helena Neudauer, 

Marjan Kolarič, Rajko Fajt, Sonja Pučko, Polonca Enci, Branko Kumer, Miran Meško, Nuška 

Gajšek,  Silvestra Gorjup, Janez Rožmarin, Slavko Kolar, Miša Pušenjak in Robert Šegula. 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti predhodno napovedala in opravičila: Andrej Lazar in Milan Krajnik. 

Kasneje je svoj prihod na sejo napovedal Jure Hanc, ob 13.20. 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: mag. Andreja Komel, direktorica Občinske uprave Mestne 

občine Ptuj, Simona Kašman, vodja Kabineta župana, Tanja Farič, vodja Oddelka za javne 

finance, mag. Janez Merc, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Alenka Korpar, direktorica SOU 

SP, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Andreja Mulec, namestnica vodje 

Oddelka za negospodarske dejavnosti, mag. Sonja Žibrat, predsednica Nadzornega odbora 

Mestne občine Ptuj, Barbara Ferčič, Urša Simonič, Martin Kukovič, Kabinet župana in Denis 

Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Stanka Krajnc Letonja, Dženana Kmetec, Slavica Pičerko Peklar in 

Danijel Poslek. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabilom za današnjo 24. sejo je bilo predlaganih  13. točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek dne 8. 12. 2016 objavljeno in dostopno na spletni strani 

Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako je bilo vsem vabljenim posredovano obvestilo 

po elektronski pošti. Gradivo za 12. in 13. b točko je bilo objavljeno kasneje. 

 

Predlog za razširitev dnevnega reda z novo 12. f podtočko:  

V skladu s četrtim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta je župan predlagal  razširitev z vabili 

predlaganega dnevnega reda z novo 12. f podtočko, ki glasi: 

Volitve in imenovanja:  
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f) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju predstavnika zainteresirane javnosti v  Svet 

zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj. 

 

Obrazložitev: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja navaja, da so razlogi za 

razširitev dnevnega reda, nastali šele po sklicu 24. seje. Pripadajoče gradivo je bilo svetnikom 

dostopno na naši spletni strani in portalu svetniki, v  ponedeljek 12. decembra 2016. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlagano razširitvijo dnevnega reda podano s 

strani KMVI in k predlagani razširitvi nima pripomb. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet  soglasno (ZA-24)  sprejel  

predlagano razširitev z novo 12. f podtočko dnevnega reda. 

 

Predlog za skrajšani postopek v 4. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

proračunskega sklada  

Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je župan z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi proračunskega sklada po skrajšanem postopku, saj navedene spremembe spreminjajo 

obstoječ predpis v manjši meri. 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so podprli skrajšani postopek. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

odloka, zato so izpolnjeni pogoji v skladu z 89. členom Poslovnika mestnega sveta Mestne 

občine Ptuj za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju  

soglasno (ZA-25)  sprejel predlog za skrajšani postopek. 

 

Predlog za skrajšani postopek v  5. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu Mestne občine Ptuj - druge spremembe in dopolnitve  

Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je župan z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj - po skrajšanem postopku, zaradi odprave 

nekaterih neskladij, uskladitve z občinskim podrobnim prostorskim načrtom in zaradi 

upoštevanja opozorila pristojnih ministrstev. 

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo sta 

podprla  skrajšani postopek. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da predlagane spremembe spreminjajo in dopolnjujejo 

obstoječ predpis v manjši meri, zato so na podlagi navedenega in v skladu z 89. členom 

Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po 

skrajšanem postopku. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju  z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlog za skrajšani postopek. 

 

Predlog za skrajšani postopek  v  6. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča   

Na podlagi 89. člena Poslovnika sveta je župan z vabilom za sejo mestnemu svetu predlagal v 

obravnavo in sprejem Osnutek (predlog) Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča po skrajšanem postopku, zaradi uskladitve nadomestila z inflacijo. 

 

Odbor za finance, Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so podprli  skrajšani postopek. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevno spremembo odloka, zato so 

izpolnjeni pogoji v skladu z 89. členom Poslovnika mestnega sveta Mestne občine Ptuj za 

obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlog za skrajšani postopek. 

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega 

reda, je župan za 24. redno sejo sveta predlagal v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 23. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 

3. Pobude in vprašanja  

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi proračunskega  sklada  

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Mestne občine Ptuj – druge spremembe in dopolnitve       

6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča   

7. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni 

občini Ptuj 

8. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti 

poslovnih prostorov in garaž 

9. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja 

Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2017 

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj,   d.o.o. 

11. Letni program športa v Mestni občini Ptuj za leto 2017 

12. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove članice Odbora za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge Meglič 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 

d) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju v.d. direktorice javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

e) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

zavoda REVIVIS Ptuj 
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f) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika zainteresirane javnosti v Svet zavoda javnega 

zavoda REVIVIS Ptuj 

13. Informacije 

a) Poročilo delu Častnega razsodišča Mestne občine Ptuj za  leti 2015 in 2016 

b) Poročilo Kurentovanje v letu 2016 - ponovno 

 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel predlagani dnevni red. 

 

 

1. Predlog zapisnika 23. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 23. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 23. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu.  
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-25)  sprejel predlagani sklep. 

 

2. Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 

 

Župan je povedal, da so gradivu predhodno razpravljali vsi odbori mestnega sveta in Statutarno 

pravna komisija, katerih stališča so objavljena na naši spletni strani in portalu svetniki.  

Vsa delovna telesa podpirajo Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 

2017 ter ga predlagajo mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Odbor za finance je obravnaval Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za 

leto 2017 in ga soglasno (6-za, od 6 prisotnih) predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

Hkrati je odbor naložil pripravljavcu gradiva, da do četrtka, 15. 12. 2016 do 12. ure, pripravi 

odgovore na naslednja vprašanja oziroma vloži amandmaje: 

 povečajo se naj sredstva na postavki 7635 Investicijski odhodki in transferi (Vrtec Ptuj) za 

namen sanacije kuhinje Vrtca Ptuj oz. se naj na sami seji mestnega sveta pri sprejemanju 

proračuna za leto 2017 poda na glasovanje tudi sklep, da se bo upoštevala odločba o nujnosti 

sanacije kuhinje vrtca in se bodo potrebna sredstva zagotovila z rebalansom proračuna MOP 

za leto 2017; 

 povečajo se naj sredstva na postavki 74261 Financiranje kulturnih društev – razpis, vsaj za 

10.000,00 EUR; 

 povečajo se naj sredstva na postavki 7772 Sofinanciranje računalniške opreme za potrebe 

osnovnih šol, tako da bo končna vrednost postavke vsaj 10.000,00 EUR; 

 povečajo se naj sredstva na postavki 7736 Nadomestilo stroškov – ZGŠ, tako da bo končna 

vrednost postavke znašala 12.308,37 EUR;  

 povečajo se naj sredstva na postavki 7416 Knjižno gradivo, tako da bo končna vrednost 

postavke znašala 58.517,00 EUR, ob tem se naj preverijo tudi druge postavke vezane na 

financiranje knjižnice;  

 upošteva se naj predlog Zavoda za šport Ptuj vezan na prerazporeditev sredstev iz postavke 

741 Financiranje vrhunskega in množičnega športa na postavke 7353 Dotacije klubom in 

društvom, 73510 Materialni stroški športnih objektov, 7355 Šolski šport in 7357 Prireditve in 

akcije Zavoda za šport Ptuj;  
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 naredi se naj podrobnejša obrazložitev oz. preglednica postavk namenjenih financiranju 

Zavoda za turizem Ptuj, tako da so natančno razvidni zneski za organizacijo posamezne 

prireditve, posebej pa se naj pojasni tudi namen postavke 4204 Zavod za turizem Ptuj-nakup 

osnovnih sredstev;  

 v proračun se naj umesti postavka za sofinanciranje televizijske dejavnosti PeTV v višini 

12.000,00 EUR;  

 preuči se naj možnost spremembe tretjega odstavka 13. člena Dopolnjenega predloga Odloka 

o proračunu MOP za leto 2017, kjer se predvidi možnost skupne zadolžitve za več kot 

1.000.000,00 EUR;  

 preuči se naj možnost ureditve mrliške vežice na novem rogozniškem pokopališču v letu 

2017.   

 

Odbor za finance je po ponovni obravnavi dne 15. 12. 2016 preučil posredovane odgovore 

občinske uprave in župana ter pripravljene osnutke amandmajev župana.  

Glede na navedeno je Odbor predlagal županu, da vloži še dodatne amandmaje župana, in sicer:  

 zagotovijo se naj dodatna sredstva za programske materialne stroške in splošne materialne 

stroške Knjižnice Ivana Potrča Ptuj; 

 zagotovijo se naj dodatna sredstva v višini 30.000,00 EUR za dotacije klubom in društvom; 

 ustrezno se naj preimenuje postavka 741 Financiranje vrhunskega in množičnega športa.  

 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne 

občine Ptuj za leto 2017 in ga z večino glasov (za-3,    vzdržani -3) predlagal mestnemu svetu v 

obravnavo in sprejem. 

Hkrati je odbor naložil pripravljavcu gradiva, da do srede, 14. 12. 2016, pripravi odgovore na 

naslednja vprašanja oziroma vloži amandmaje: 

 iz postavke 77651 Plače - REVIVIS in postavke 77661 Materialni stroški - REVIVIS naj se 

sredstva v vrednosti 9.100,00 EUR prenesejo na postavko 77662 Sofinanciranje terciarnega 

izobraževanja, 

 povečajo naj se sredstva na postavki 7635 Investicijski odhodki in transferi (Vrtec Ptuj) za 

namen sanacije kuhinje Vrtca Ptuj, 

 povečajo naj se sredstva na postavki 74261 Financiranje kulturnih društev - razpis vsaj za 

10.000,00 EUR, 

 povečajo naj se sredstva na postavki 7772 Sofinanciranje računalniške opreme za potrebe 

osnovnih šol, tako da bo končna vrednost postavke vsaj 10.000,00 EUR, 

 namenijo naj se sredstva za ureditev cestišča in pločnika od Gostišča Grabar navzgor proti 

naselju Na jasi. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo  je z večino glasov (5-za, 1-vzdržan od 6 

prisotnih) predlagal mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem Dopolnjen predlog Odloka 

o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017. 

Hkrati je odbor predlagal županu, da v proračunu mestne občine za leto 2018 predvidi investicijo 

obnove strehe na Mestni hiši. Če pa se bo že v letu 2017 pojavil ustrezen razpis, pa se naj za ta 

namen umesti postavka z rebalansom proračuna 2017.    

 

Odbor za gospodarstvo  je z večino glasov (5-za, 2-proti) podprl dopolnjen predlog odloka. 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl Dopolnjen 

predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 in ga predlagal mestnemu svetu v 

obravnavo in sprejem. 

V razpravi je želel odbor pridobiti dodatne odgovore za naslednje zadeve:  

 nujnost povečanja sredstev za ljubiteljsko kulturo;  

 ureditev pasjega parka; 

 na predlog Svetnika Marjana Kolariča, Svetniška skupina SDS, in Četrtne skupnosti Grajena 

se naj v proračunu poveča postavka 65401 Izgradnja kolesarske poti Grajena-Športni park, 

tako da bo skupna vrednost postavke znašala vsaj 50.000,00 EUR.  

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo  je obravnaval Dopolnjen predlog Odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 in ga soglasno  (za-6) predlagal mestnemu svetu v 

nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

Hkrati je odbor naložil pripravljavcu gradiva, da do četrtka, 15. 12. 2016 do 12. ure, pripravi 

odgovore na naslednja vprašanja oziroma vloži amandmaje: 

 povečajo se naj sredstva na postavki 7936 Dnevni center za otroke in mladostnike-Ars vitae, 

v skladu s predlogom društva, tako da bo končna vrednost postavke 11.400,00 EUR, 

 povečajo se naj sredstva na postavki 7937 Mostovi-Ars vitae, v skladu s predlogom društva, 

tako da bo končna vrednost postavke znašala 6.300,00 EUR, 

 preuči se naj možnost financiranja ekipe NMP ZD Ptuj v vrednosti 2.000,00 EUR, ki se več 

mesecev pripravlja na tekmovanje ekip nujne medicinske pomoči.   

 

Na vsa vprašanja in pobude so svetnice in svetniki prejeli odgovore, ki so bili posredovani v 

četrtek 15. 12. 2016 po elektronski pošti.  

 

Prvi odstavek 95. člena Poslovnika MS določa, župan kot predlagatelj proračuna mestnemu svetu 

najprej pojasni, katere pripombe iz javne razprave oz. pripombe in predloge delovnih teles 

mestnega sveta je upošteval pri pripravi dopolnjenega predloga proračuna in katerih ni, ter 

obrazloži zakaj jih ni upošteval.   

 

Župan je povedal, da je o predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 bila 

opravljena široka razprava. Mestni svet je na seji v mesecu oktobru obravnaval predlog proračuna 

Mestne občine Ptuj za leto 2017 in ga dal v javno razpravo. Javna razprava je trajala 30 dni, do 

14. novembra 2016. V okviru javne razprave smo na podlagi pripomb in predlogov poskušali 

upoštevati čim več pripomb občanov, četrtnih skupnosti, svetnikov, javnih zavodov, podjetij, 

odborov in drugih. 

Predlagana višina proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2017 znaša 25.692.303,12 EUR. 

Predlagali smo povečanje postavke Vitalizacija Ptujskega jezera za 150.000,00 EUR. Naš prvi 

predlog je bil 50.000,00 EUR, postavko smo povečali na 200.000,00 EUR. Tu gre predvsem za 

končno izvedbo, oz. sprejem medobčinskega prostorskega načrta, ki smo ga že usklajevali z 

Občino Markovci. Gre tudi za spremembo dovoljenja za ureditev pristanišča, dobiti moramo 

svoje prve priveze. Zelo pomembno je, da bomo v okviru teh sredstev pri Ribiču naredili vstopno 

in izstopno mesto. 

Konstrukcija in adaptacija Osnovne šole Mladika. Na postavko smo dali 50.000,00 EUR. Gre za 

več letno prizadevanje vseh, da OŠ Mladika dobi kuhinjo in jedilnico. Ugotovili smo, da ni 

problem samo kuhinja in jedilnica, ampak celotna šola, ki je v slabem stanju. Dogovorili smo se, 

da naredimo 5 letni načrt za obnovo te šole, v naslednjem letu pa pričnemo z jedilnico in kasneje 

še s kuhinjo.  
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Dodali smo Dominikanski samostan III. faza 650.000,00 EUR. Tu bomo šli iz instrumenta 

celostnih teritorialnih naložb, saj ga je potrebno dokončati. Smiselno je, da samostan obnovimo v 

naslednjih dveh letih, v letu 2019 Ptuj praznuje prvo omembo 1950 leta. Dobro je, da so dvorane 

takrat  urejene, da jih lahko uporabimo tudi za razstave.  

Dodali smo postavko Dominikanski samostan – sanacija vlage. To bi moralo biti urejeno že v 

prvih fazah, vendar ni bilo.  

Dodali smo Center za zdravje. Zdravstveni dom Ptuj se bo prijavil na razpis in tu moramo 

zagotoviti naš delež.  

Urejanje območja Ljudski vrt, kjer je bilo podanih več pobud, da se območje uredi.  

Poimenovanje ulic in naselij. To je samo začetna številka, saj moramo zagotoviti smerokaze za 

pomembne stavbe v mestu tudi za ulice in naselja. 

Vrtec Ptuj – tekoči transferji, dodali smo 148.580,00 EUR. Gre za stroške, ki so posledica 

sprostitve napredovanj.  

Vrtec Ptuj – investicijski odhodki in transferji, dodali smo 10.000,00 EUR. 

Zavod za šport Ptuj - investicijsko vzdrževanje, dodali smo 15.000,00 EUR. Ugotovili smo, da 

sredstva ne zadostujejo. 

Financiranje kulturnih društev – dodali smo 10.000,00 EUR. Predlagano je bilo, da se povečajo 

sredstva za tri največje festivale in podana je bila zahteva, da se sredstva povečajo za ljubiteljsko 

kulturo. 

Nova postavka Delovanje Športne zveze Ptuj – 1.000,00 EUR. 

Nova postavka je Financiranje vrhunskega in množičnega športa – 60.000,00 EUR. Postavka se 

bo po sprejemu amandmaja  preimenovala. 

Projekt starejši za starejše, dodali smo 6.000,00 EUR. 

Izgradnja kolesarske poti Grajena – športni park, pri predlogu proračuna je bilo predlagano 

5.000,00 EUR. Tu niso upoštevani dodatni predlogi, ki so upoštevani v amandmaju župana. 

 

Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance je v imenu predlagatelja podrobneje predstavila 

Dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017. 

 

Prihodki – davčne prihodke pričakujemo v prihodnjem letu v višini 14,3 mio EUR. 

Nedavčne prihodke v višini 5,3 mio EUR, kapitalske prihodke v višini 2,6 mio EUR, prejete 

donacije v višini 35 tisoč EUR in transferne prihodke v višini 2,6 mio EUR.  

Struktura prihodkov kot jo vidimo za leto 2017 je naslednja: 

 davčni prihodki bodo v višini 57,6 %, 

 nedavčni prihodki 21,3 %, 

 kapitalski prihodki 10,5 %, 

 transferni prihodki 10,4 % in 

 prejete donacije 0,1 %. 

 

Odhodki v letu 2017: 

 tekoči odhodki so predvideni v višini 7,7 mio EUR, 

 tekoči transferi v višini 10,2 mio EUR,  

 investicijski odhodki v višini 5,4 mio EUR,  

 investicijski transferi v višini 1,4 mio EUR. 

 

Na grafikonu je razvidna struktura odhodkov za leto 2017.  

Največ je tekočih transferjev. Ti znašajo 41,2 %. Na drugem mestu so tekoči odhodki 31,1 %. 

Tretji so investicijski odhodki 22,1 %. Investicijski transferi predstavljajo v strukturi 5,6 %. 
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Drugi odstavek 95. člena Poslovnika MS določa, da župan mestnemu svetu poroča o prejetih 

amandmajih ter  poda svoje mnenje o prejetih amandmajih.  

 

Kot je že bilo omenjeno, je bilo na odborih danih precej pobud za spremembe Dopolnjenega 

Odloka o proračunu MOP za leto 2017, je povedal župan.  

Skupaj z občinsko upravo je  pobude podrobno preučil ter se je kot predlagatelj proračuna 

odločil, da večino pobud upošteva z vložitvijo amandmaja župana k besedilnemu delu odloka o 

proračunu ter z vložitvijo 13 županovih amandmajev k posebnemu (finančnemu delu) proračuna.  

Amandmaji so bili dne 16. 12. 2016 objavljeni na spletni strani Mestne občine Ptuj in na portalu 

svetniki.  

 

Statutarno pravna komisija je pregledala amandmaje župana, ki jih je vložil na podlagi danih 

pobud na delovnih telesih. Za vse navedene amandmaje komisija ugotavlja, da so pripravljeni v 

skladu z določbo poslovnika, kjer mora vsak predlagatelj amandmaja upoštevati pravilo o 

ravnovesju med proračunskimi prejemki in izdatki ter navesti, iz katere postavke proračuna se 

zagotovijo sredstva in za kakšen namen. 

 

Sledila je razprava in glasovanje o amandmajih župana.  

V skladu s 85. členom Poslovnika sveta se bo razprava in glasovanje izvedlo o vsakem 

amandmaju posebej.    

  

 Amandma župana k dopolnjenemu predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2017 – besedilni del 

O b r a z l o ž i t e v : 

 

S predlaganim amandmajem se povišuje znesek, do katerega se smejo v letu 2017 zadolžiti 

posredni proračunski uporabniki občinskega proračuna in javna podjetja, katerih ustanoviteljica 

je občina ter druge pravne osebe, v katerih ima občina neposredno ali posredno prevladujoč 

vpliv, in sicer iz 1.000.000,00 EUR na 3.000.000,00 EUR. Povišanje je potrebno zaradi izgradnje 

nove kotlovnice na lesno biomaso za ureditev sistema daljinskega ogrevanja v Mestni občini Ptuj. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma k besedilnemu delu 

odloka na glasovanje. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel amandma župana na besedilni del odloka. 

 

 

 Amandmaji župana k posebnemu (finančnemu delu) proračuna 

 

1. 

AMANDMA I 

Na podlagi razprave na Odboru za družbene dejavnosti se predlaga, da se v proračunu iz postavke 

77651 Plače - REVIVIS in postavke 77661 Materialni stroški - REVIVIS sredstva v vrednosti 

9.100,00 EUR prenesejo na postavko 77662 Sofinanciranje terciarnega izobraževanja.  

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 1 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel amandma župana št. 1.                                

  

2. 

AMANDMA II 

Na podlagi razprave na Odboru za družbene dejavnosti in Odboru za finance se predlaga, da se v 

proračunu povečajo sredstva na postavki 74261 Financiranje kulturnih društev – razpis, za 

10.000,00 EUR, tako da je končna vrednost postavke 66.945,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 2 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-26) sprejel  amandma župana št. 2.  

 

 3. 

AMANDMA III 

Na podlagi razprave na Odboru za družbene dejavnosti in Odboru za finance se predlaga, da se v 

proračunu povečajo sredstva na postavki 7772 Sofinanciranje računalniške opreme za potrebe 

osnovnih šol, v višini 2.664,00 EUR, tako da je končna vrednost postavke 10.000,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 3 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju  je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju  

soglasno (ZA-27) sprejel  amandma župana št. 3.  

 

4. 

AMANDMA IV 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se v proračunu povečajo sredstva na 

postavki 7416 Knjižno gradivo v višini 18.913,00 EUR, tako da končna vrednost postavke znaša 

58.517,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 4 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju  je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju  z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel  amandma župana št. 4.  

 

5.  

AMANDMA V 

Na podlagi razprave na Odboru za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo predlagam, da se v 

proračunu povečajo sredstva na postavki 7936 Dnevni center za otroke in mladostnike-Ars vitae 

v višini 3.602,00 EUR, tako da je končna vrednost postavke 11.400,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 5 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-1) sprejel amandma župana št. 5. 
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6.  

AMANDMA VI 

Na podlagi razprave na Odboru za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo predlagam, da se v 

proračunu povečajo sredstva na postavki 7937 Mostovi-Ars vitae v višini 2.502,33 EUR, tako da 

končna vrednost postavke znaša 6.300,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 6 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-1) sprejel amandma župana št. 6. 

 

7.  

AMANDMA VII 

Na pobudo podžupana g. Marjana Kolariča in svetniške skupine SDS se  proračunska postavka 

65401 Izgradnja kolesarske poti Grajena - Športni park poveča na 50.000 EUR. S tem 

povišanjem sredstev bomo ob pripravi projektne dokumentacije zagotovili še sredstva za ureditev 

zemljiško knjižnega stanja in izgradnjo povezave med Grajeno in Športnim parkom na Grajeni. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 7 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-25, PROTI-1) sprejel  amandma župana št. 7.  

 

8.  

AMANDMA VIII 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se v proračunu povečajo sredstva na 

postavki 130 – Informativni program na televiziji tako, da ta znaša 24.000,00 EUR. V letu 2017 

se bodo sredstva v višini 12.000,00 EUR porabila za snemanje in arhiviranje informativnega oz. 

dokumentarnega programa, 12.000,00 EUR pa za sofinanciranje televizijske dejavnosti PeTV. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 8 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-2) sprejel  amandma župana št. 8.  

 

9.  

AMANDMA IX 

Ponovno smo preučili pobudo Zavoda za šport Ptuj in ugotovili, da trenutno planirana sredstva ne 

zadostujejo za pokritje fiksnih materialnih stroškov športnih objektov, zato se predlaga povečanje 

te postavke za 15.000 EUR, tako da končna vrednost postavke znaša 95.630,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 9 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-2) sprejel  amandma župana št. 9.  
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10.  

AMANDMA X 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se v proračunu povečajo sredstva na 

postavki 74151 – Programski materialni stroški – KIP v višini 8.553,00 EUR, tako da končna 

vrednost postavke znaša 21.085,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 10 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel  amandma župana št. 10.  

 

11.  

AMANDMA XI 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se v proračunu povečajo sredstva na 

postavki 74152 – Splošni materialni stroški – KIP v višini 40.462,00 EUR, tako da končna 

vrednost postavke znaša 113.876,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 11 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel  amandma župana št. 11. 

 

12.  

AMANDMA XII 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se v proračunu povečajo sredstva na 

postavki 7353 – Dotacije klubom in društvom v višini 30.000,00 EUR, tako da končna vrednost 

postavke znaša 222.590,00 EUR. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 11 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-1) sprejel  amandma župana št. 12.  

 

13.  

AMANDMA XIII 

Na podlagi razprave na Odboru za finance se predlaga, da se postavka 741 - Financiranje 

vrhunskega in množičnega športa preimenuje v 741- Promocija mesta skozi vrhunski ali 

množični šport. 

 

Ker ni bilo razprave o amandmaju, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma župana št. 13 k 

finančnemu delu odloka na glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel  amandma župana št. 13.  

 

 Prav tako je bilo pri predlogu dopolnjenega odloka o proračuna za leto 2017 s strani Svetniške 

skupine SD vloženih pet amandmajev, je povedal župan.  
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Z občinsko upravo je vložene amandmaje Svetniške skupine SD pregledal ter se odločil, da vloži 

amandma župana na amandma št. 1 Svetniške skupine SD. Amandma povzema amandma 

svetniške skupine, le da smo pri tem iskali ustreznejše vire za zagotovitev dodatnih sredstev.   

 

K naslednjim štirim amandmajem Svetniške skupine SD pa je podal dodatno obrazložitev:  

 

 AMANDMA 2 

Nova postavka 723 – Fitnes na prostem v višini 15.000,00 EUR. 

Odgovor: S projektom Fitnes na prostem smo se prijavili na razpis Fundacije za šport za 

sofinanciranje gradnje športnih objektov. Prijavljen projekt je v DIIP-u ovrednoten v višini 

74.250,00 EUR (s vključenim DDV) za gradbeno obrtniška dela in nakup naprav. Pričakujemo 

50 % sofinanciranje s strani Fundacije. Rezultati razpisa bodo znani predvidoma v mesecu marcu 

2017. 

 

 AMANDMA 3 

Postavka 6546 – Javni mestni potniški promet se poviša za znesek v višini 45.000,00 EUR. 

Odgovor: V letu 2017 se bo izvedel postopek za podelitev koncesije za opravljanje javnega 

mestnega potniškega prometa, ki je že v teku. Koncesija se pripravlja za daljše časovno obdobje 

(predvidoma 4 leta), zato pričakujemo ugodnejšo ceno storitev in prihranek stroškov na letni 

ravni. Če se to ne bo zgodilo, bomo zagotovili manjkajoča sredstva z rebalansom.  

 

 AMANDMA 4 

Nova postavka 74941 – Rimske igre v višini 10.000,00 EUR. 

Odgovor: Samostojne postavke za sofinanciranje izvedbe prireditve Rimske igre ne more biti, saj 

se sredstva društvom in drugim neprofitnim organizacijam dodeljujemo preko javnih razpisov. 

Za prireditev Rimske igre se sredstva dodeljujejo preko Javnega razpisa za sofinanciranje 

programov, dejavnosti, projektov in prireditev, ki niso predmet drugih razpisov v Mestni občini 

Ptuj, za katerega so sredstva planirana deloma na postavki 426 Promocija Ptuja, v višini 

18.000,00 EUR in deloma na postavki 428 Prireditve in akcije, v višini 18.000,00 EUR. Sredstva 

na teh postavkah so bila povišana ravno na kontih, kjer so planirana sredstva za navedeni javni 

razpis, z namenom, da se za večje kulturne turistične prireditve, kot so Rimske igre, Ptujske 

grajske igre, Festival domače zabavne glasbe, prireditve Turističnega društva Ptuj in druge 

prireditve, nameni bistveno več sredstev, kot doslej. 

 

 AMANDMA 5 

Postavka 7462 – Investicijsko in tekoče vzdrževanje - MGP se poviša za 40.000,00 EUR. 

Odgovor: Sestali smo se z direktorjem Mestnega gledališča Ptuj in pripravili odgovor. Ob 

predvideni zagotoviti sredstev iz proračuna Republike Slovenije (priznan in financiran faktor 3 s 

strani Ministrstva za kulturo) bo Mestna občina Ptuj zagotovila dodatna sredstva v višini 

20.000,00 evrov. S tem se direktor tudi strinja. 

 

Statutarno pravna komisija je pregledala in obravnavala prispele amandmaje in je ugotovila,  

da so amandmaji vloženi v skladu s Poslovnikom sveta.  

 

Amandmaji Svetniške skupine SD ter amandma župana na amandma svetniške skupine so bili  

16. 12. 2016 objavljeni na spletni strani Mestne občine Ptuj in na portalu svetniki.  

Glede na podano obrazložitev k preostalim amandmajem Svetniške skupine SD in glede na 

dejstvo, da so vse izpostavljene zadeve v amandmajih že povzete v sedanjem dopolnjenem 
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predlogu proračuna ali pa so v fazi usklajevanja, je župan vprašal go. Nuško Gajšek, vodjo 

Svetniške skupine SD, ali želi katerega izmed predloženih amandmajev spremeniti oz. umakniti?  

 

Nuška Gajšek je glede prvega amandmaja svetniške skupine SD, ki je povzet v amandmaju 

župana povedala, da se amandma ne umika. 

Svetniška skupina je zadovoljna z odgovori na ostale 4 amandmaje. Želeli smo zagotovilo, da 

bodo sredstva za Fitnes zagotovljena. Po neformalnem pogovoru z županom se planirata dva 

Fitnesa. Amandma  2 svetniška skupina SD umika. 

Pri javnem mestnem potniškem prometu smo z amandmajem želeli zagotoviti, da se ohranja 

brezplačni mestni potniški promet, pri čemer bo svetniška skupina tudi vztrajala. 

Mestni potniški promet bo brezplačen, je povedal župan. 

Svetniška skupina SD bo amandma 3 umaknila, je povedala Nuška Gajšek. 

Glede Rimskih iger smo sledili novi praksi, da se zagotavlja denar na posebni postavki za 

festivale, zato smo menili, da bi se tudi za Rimske igre, ki je večja prireditev, namenila nova 

postavka. V kolikor pa je denar zagotovljen in se bodo lahko prijavili, tudi tu ni razloga, da na 

amandmaju vztrajamo. Svetniška skupina SD bo amandma 4 umaknila. 

Glede Mestnega gledališča Ptuj je povedala, da so sredstva v amandmaju namenjena za nakup 

elektro omarice brez katere gledališče ne more nadaljevati svojega dela. Verjetno nam je vsem v 

interesu, da se ta institucija vzdržuje in ohranja. V kolikor je res sklenjen dogovor z direktorjem 

Mestnega gledališča Ptuj, svetniška skupina ne vidi razloga za amandma. Poudarila je, da če tudi 

ne pride do dogovora z Ministrstvom za kulturo, se naj Mestna občina Ptuj zaveže, da izvedemo 

investicijo – nakup elektro omarice in zagotovimo nemoteno obratovanje gledališča. Svetniška 

skupina SD bo amandma št. 5 umaknila. 

Župan je povedal, da se zavezujemo. 

 

V nadaljevanju je sledila razprava in glasovanje o amandmaju župana na vložen amandma 

svetniške skupine. 

 

1.  

AMANDMA na AMANDMA 

Socialnih demokratov (amandma 1) 

V dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 se v posebnem 

delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 64218 – Komunalne dejavnosti posebnega družbenega pomena, v višini 5.000,00 EUR.  

 

Predmetna sredstva v višini 5.000,00 EUR se prerazporedijo na novo proračunsko postavko: 

- 6424 – Ureditev parka za prosto sprehajanje psov, v višini 5.000,00 EUR.  

 

Nuška Gajšek je povedala, da ureditev parka za prosto sprehajanje psov je bila obljubljena že v 

dveh zadnjih proračunih, vendar še ni bilo realizirano, zato je zadnji čas, da se zadeva realizira. 

Poda se tudi naj obrazložitev, kje bo lokacija in časovno se naj opredeli, da bo zadeva realizirana. 

Župan je povedal, da se je o tem pogovarjal z g. Vambergerjem. Povedal mu je tudi, da želi, da 

se najde upravitelj pasjega parka, saj je to pomembno. Upravitelj naj tudi pove, koliko bodo 

obratovalni stroški, mestni svet bo zadevo še enkrat obravnaval, če se bo s tem tudi strinjal. 

Lokacija še ni čisto določena. Zadnji predlog je bil ob parkirišču P+R. Pojavila pa so se vprašanja 

ljudi, ki stanujejo v tisti okolici, zato bo potrebno še opraviti razpravo.  

 

Ker  druge razprave ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma na amandma v 

predloženem besedilu na glasovanje. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-6) sprejel amandma na amandma št. 1. 

 

V skladu s prvim odstavkom 96. člena Poslovnika MS je župan ugotovil, da je bilo sprejetih 15 

amandmajev župana. Vse sprejete amandmaje je mestni svet v nadaljevanju obravnaval kot 

sestavni del Dopolnjenega predloga Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017.                                                             

                                                                             

Svetniki posamezniki:  

Dr. Štefan Čelan je glede dopolnjenega predloga proračuna povedal, da bo razpravo pričel s 

tistim delom, kjer so premiki v pozitivno smer. Predlog proračuna je bil iz investicijskega vidika 

načrtovan zelo skromno. Predlogi, ki so bili podani so bili upoštevani. Dopolnjen predlog 

proračuna za leto 2017 je investicijsko bolj optimistično nastavljen. Zavedamo se, da vseh želja 

ni možno uresničiti, vendar pričakuje, da se bo občinska uprava z županom vendarle v letu 2017 

posvetila številnim pobudam četrtnih skupnosti in se bodo našle rešitve, ki jih pričakujejo, 

predvsem v ČS Rogoznica in ČS Spuhlja, kjer se v začetku leta napovedujejo zbori krajanov. 

Glede predlaganih amandmajev je povedal, da je s strani svetniške skupine bilo 12 predlogov za 

amandmaje. Na delovnih telesih smo skupaj s svetnicami in svetniki ugotovili, da ti amandmaji 

predstavljajo neki realni potencial ali realne potrebe v našem prostoru. Zadovoljni smo, da so 

sprejeti amandmaji, ki smo jih skupaj oblikovali  na delovnih telesih. 

Skrbi ga inšpekcijska odločba za Vrtec Ptuj, ki je že verjetno v mestni hiši. Poznano je, da bo z 

odločbo, s 1. 9. 2017 kuhinja v Vrtcu Ptuj zaprta, v kolikor do tega časa kuhinje ne bomo uredili. 

Predlagal je, da mestni svet pri sprejemu proračuna zadolži občinsko upravo, da se pripravijo 

strokovne podlage in da se s prvim rebalansom proračuna za leto 2017 zagotovijo sredstva, da 

bomo lahko upoštevali odločbo inšpekcije in zadevo sanirali. 

V svetniški skupini se zavedamo kaj pomeni nesprejetje proračuna in ne bi želeli oteževati dela 

zavodom, institucijam in občinski upravi, ki se temeljito pripravlja na vsakoletni proračun. Vemo 

tudi kaj pomeni, če bi se proračun začel izvajati po dvanajstinah. Zato svetniška skupina podpira 

tako usklajen proračun. 

Župan je povedal, da se je glede Vrtca Ptuj pripravil še poseben sklep, ki bo vseboval zahtevo 

inšpekcijske odločbe. 

Rajko Fajt je povedal, da je na Odboru za splošne zadeve in lokalno samoupravo s strani ge. 

Tanje Farič bilo povedano, da je bilo želja za 13 mio EUR, to je za več kot polovico proračuna.  

Glede sanacije vlage v Dominikanskem samostanu je menil, da bi tu še verjetno morala biti 

garancija. Potrebno bi bilo pogledati, ali obstajajo tudi kakšne možnosti, da se ugotovijo napake. 

Izpostavljeno je bilo Mestno gledališče Ptuj. Zadeve se morajo urediti, saj smo z delom  

gledališča zadovoljni. Pri gledališču je javno zasebno partnerstvo, ali je firma propadla, ali ne. 

Pričakuje, da če se plačuje najemnina za gledališče, bo zadevo moral urediti nekdo drug. Verjetno 

ni prav, da vse pade na proračun Mestne občine Ptuj. 

Podpirajo se postavke za možnost pridobitve sredstev, ali iz razpisov, ali iz projektov državnega 

nivoja, ali iz evropskih skladov. Dobro je, da postavke v proračunu so in obstaja možnost 

kandidiranja. Vemo, da se je tudi že zgodilo, da postavke ni bilo, in ko je bilo nujno potrebno 

oddati dokumentacijo, nismo mogli kandidirati. 

Vemo, da so sredstva iz proračuna najbolj sigurna. Dobro bi bilo, da bi apelirali na društva, 

zavode, inštitucije, da se tudi sami vključijo v pridobivanje sredstev in ne, da bi računali samo na 

sredstva proračuna, da pogledajo tudi razpise. Predstavnikom v svetih zavodov je predlagal, da 

direktorje, oz. predsednike društev poskušajo opozoriti, da pogledajo tudi morebitne razpise za 

sredstva. Prav tako je tudi občinski upravi, ki sledi tem razpisom predlagal, da je smiselno, da se 

zavode preko predstavnikov v svetih zavodov opozori, da se sredstva poskušajo pridobiti tudi 

mimo tega, kar omogoča sam proračun. 
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Mestni svet je z veliko večino podprl amandmaje, pa tudi izoblikovana stališča na delovnih 

telesih so bila dovolj močna, zato se tudi lahko podpre dopolnjen predlog proračuna za leto 2017.  

Na Odboru za splošne zadeve in lokalno samoupravo še tudi nismo dobili odgovora glede 

vlaganja v Panoramo. Verjetno je podpisano pismo o nameri, da se bodo nepremičnine iz Sklada 

kmetijskih zemljišč in gozdov RS prenesle na Mestno občino Ptuj, saj je problem javna sredstva 

vlagati v nepremičnine, ki niso last Mestne občine Ptuj. Vlaga se naj tam, kjer smo lastniki in je 

lastništvo rešeno. 

Župan je glede sanacije vlage v Dominikanskem samostanu pojasnil, da zadeva ne bo šla pod 

garancijo, saj ta dela še sploh niso bila izvedena, celotna prva faza ni bila izvedena. Uredili nismo 

grobnic, ker ni bila opravljena sanacija vlage v severozahodnem delu ob zidu cerkve. Obnovljen 

pa še tudi ni objekt, sončni park,  vhod v zahodno dvorišče.  

Glede mestnega gledališča je povedal, da so vsako leto problemi z najemnikom. V lanskem letu 

smo bili uspešni, verjamemo, da bomo uspešni tudi letos. Je pa to zadeva direktorja Mestnega 

gledališča Ptuj, da pritiska na najemnika, saj bomo le v tem primeru nekaj dobili. 

Pomagali bomo tudi društvom in zavodom za prijavo na razpise za sredstva. Smiselno je tudi, da 

naši predstavniki v svetih zavodov to tudi povedo in tudi pomagajo. 

Vlaganja v Panoramo. Prenos nepremičnin iz Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov RS na 

Mestno občino Ptuj je v teku, dokumentacija se ureja. 

Janez Rožmarin je izrazil zadovoljstvo, da je nekaj pripomb dejansko bilo upoštevanih, nekaj 

postavk je tudi z amandmaji bilo spremenjenih. 

Premalo sredstev se predvidi za ureditev pokopališča, vsaj za tiste zadeve, ki so nujno potrebne. 

Res je, da so sredstva za naslednje leto predvidena, vendar pa očitno premalo, če hočemo, da se 

bo kdaj uredila mrliška vežica, poslovilni prostor, pa tudi kapela. 

Opozoril je tudi na javni potniški promet. Zanimalo ga je, ali bo prišlo do realizacije, razširitve 

relacije mestnega prevoza do pokopališča. Pobuda je, da se mestni prevoz razširi tudi na Četrtno 

skupnost Breg – Turnišče, glede na to, da mestni avtobusni prevoz pomaga k manjši obremenitvi 

prometa in parkiranja v mestu. Zadovoljen je, da so se povečala sredstva pri Zavodu za šport, 

kolikor je bilo možno.  

Povedal je, da kot svetnik posameznik, pa tudi svetniška skupina podpira dopolnjen predlog 

proračuna za leto 2017. 

Zadovoljen je tudi, da se je na področju socialnih pomoči odprla postavka za ureditev prostora za 

razdelitev donirane hrane. Prav je, da se je k temu tudi pristopilo, saj na tak način tudi pokažemo, 

da bomo tudi lažje razdeljevali hrano socialno ogroženim. 

Župan je menil, da se vsi trudimo za infrastrukturo in kanalizacijo, vendar je sredstev premalo, 

nekaj pa se bo vendarle naredilo na ureditvi mestnega pokopališča. V naslednjem letu se bo na 

pokopališču uredil žarni zid, začeli bomo s projektiranjem mrliške vežice, kar je že več let 

pobuda svetniške skupine SDS.  

Glede javnega potniškega prometa se dogovarjamo za dodatno linijo, za katero pa moramo 

doseči, da je financirana s strani tistih, ki to želijo, s strani trgovskih centrov. Že do sedaj je ta 

strošek okoli 100.000,00 EUR. Z razpisom bomo te stroške poskušali znižati na 65.000,00 EUR. 

Mag. Martin Mlakar je povedal, da bo svetniška skupina podprla dopolnjen predlog proračuna 

za leto 2017. Pohvalil je prizadevanja vseh, da se je proračun uskladil na način kot je bil usklajen.  

Verjame, da proračun ni takšen, da bi vsi bili  z vsem zadovoljni. Po njegovi oceni pa je dober 

kompromis, morda v dani možni situaciji najboljši kompromis med sredstvi, ki so na voljo in 

željami, oz. potrebami posameznikov in svetniških skupin. Osebno bi želel, da je več planiranih 

ali prejetih sredstev iz državnega proračuna in sredstev proračuna Evropske unije. Zadovoljen je, 

da se povečujejo sredstva za šport.  

Branko Kumer je izrazil zadovoljstvo, da je mestni svet sprejel vse amandmaje, predloge in 

spremembe za prerazporeditev sredstev. 



16 

 

Morda so zaskrbljujoča investicijska sredstva, saj se je v javnosti že začelo pojavljati, da vzhodna 

kohezijska regija črpa neprimerno manj kot zahodna. Eden od vzrokov je tudi, da verjetno imamo 

premalo lastnih investicijskih sredstev, s katerimi bi kandidirali. V naslednjih dveh, treh letih 

bomo morali biti zelo aktivni. Zadovoljen je, da smo nekoliko prepoznali ptujsko jezero, oz. da 

bomo vsaj v začetku to površino znali izkoristiti v turistično in še v katero drugo namembnost ter 

da bomo znotraj mesta prepoznali tiste dejavnosti, s katerimi bi začeli razvijati turizem.  

Želi pa, da še uresničimo dve zadevi, na kar imamo posredni vpliv, to je  urgentni center in 

varovana stanovanja. 

Miran Meško se je strinjal z razpravo g. Mlakarja, ki je povedal, da je dopolnjen predlog 

proračuna za leto 2017 dober kompromis, je pa tudi spreten kompromis. 

Pred tremi, štirimi meseci je podal pobudo za pripravo participativnega proračuna. Bilo pa je 

premalo časa, da bi se o tem bilo resno razmislilo. Upa, da bomo v naslednjem letu pristopili k 

temu, vsaj na investicijskem delu. V proračunu za leto 2017 postavke participativni proračun ni 

predlagal, saj verjame, da je znotraj materialnih stroškov in stroškov dela občinske uprave možno 

najti dovolj sredstev, da se lahko pristopi k izobraževanju na tem področju. Preko 

participativnega pristopa k proračunu bi posredno tudi zmanjšali razlike, ki jih poudarjajo 

predstavniki četrtnih skupnosti, da so četrtne skupnosti različno ovrednotene, da so investicije v 

nekaterih četrtnih skupnosti večje, v drugih manjše.  

 

Ker je proračun  usklajen in ni bilo več razprave o dopolnjenem predlogu proračuna za leto 2017,  

je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen predlog Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2017, katerega sestavni del je: 

 splošni in posebni del proračuna (tabelarni del prihodkov in odhodkov za leto 2017), 

 Načrt razvojnih programov 2017-2020, 

 pisne obrazložitve proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2017, 

 odgovori na pripombe, predloge in obrazložitev sprememb v dopolnjenem proračunu 

za leto 2017, 

 Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leto 2017 in 2018 z obrazložitvijo, 

 Kadrovski načrt Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za leto 2017 in 

2018 z obrazložitvijo,  

 Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2017 s 

pripadajočimi prilogami v ČISTOPISU z dne 16. 12. 2016, 

 Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2017, 

 proračunski sklad CERO Gajke za leto 2017 in 

 sredstva planirana za delovanje četrtnih skupnosti. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel  predlagani sklep. 

 

Župan se je vsem svetnicam in svetnikom  zahvalil za konstruktivno razpravo in odločanje. 

 

V skladu s pripombo Odbora za družbene dejavnosti in Odbora za finance  je predsedujoči dal na 

glasovanje še  dodaten  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj v zadevi Vrtec Ptuj, župana in občinsko upravo 

zavezuje, da se bodo upoštevale vse zahteve iz inšpekcijske odločbe, potrebna sredstva za 

sanacijo kuhinje Vrtca Ptuj pa se bodo zagotovila z rebalansom proračuna Mestne občine 

Ptuj za leto 2017.  
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

Nuška Gajšek je opozorila, da je Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo ob obravnavi 

dopolnjenega predloga proračuna za leto 2017 mestnemu svetu tudi predlagal, da sprejme sklep, s 

čimer bi izkazali politično podporo, da se v letu 2018, oz. če bi bilo potrebno že v rebalansu za 

leto 2017 predvidijo tudi sredstva, da se iz sredstev CTN pristopi k obnovi strehe na Mestni hiši. 

 

Na predlog Odbora za splošne zadeve in lokalno samoupravo je predsedujoči dal na glasovanje še 

dodaten 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj predlaga županu, da v proračunu mestne občine 

Ptuj za leto 2018 predvidi investicijo obnove strehe na Mestni hiši. Če pa se bo že v letu 

2017 pojavil ustrezen razpis, pa se naj za ta namen umesti postavka z rebalansom 

proračuna 2017. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep.                                                                                                                                                                                                 

 

3. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za to sejo, so vam bile posredovane na mizo. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo 

pobudo št. 268/24: Pristopi se naj k Unicefovemu projektu "OTROKOM PRIJAZNA 

OBČINA". Mesto pridobi naziv Otrokom prijazna UNICEF-ova mesta tako, da župan s 

svojo častno izjavo postane nosilec projekta in zagovornik otrok v mestu. Občina se zaveže, 

da pripravi analizo položaja otrok v mestu in predloge za njegovo izboljšanje v obliki 

srednjeročnega akcijskega načrta, ki vključuje različne projekte za otroke.  
Obrazložitev: Otrokom prijazna UNICEF-ova mesta so mesta, v katerih župani sprejmejo 

obveznost, da bodo pospešeno razvijala programe za otroke. Mesta se po vsem svetu širijo z 

neverjetno hitrostjo in do leta 2025 naj bi kar šest od desetih otrok živelo v mestnem okolju. 

Velika ovira pri zagotavljanju otrokom prijaznega okolja je predvsem nizko zavedanje o potrebi 

po uresničevanju otrokovih pravic. Mnogo otrok in mladih se v urbanem okolju srečuje s 

problemi odtujenosti v medsebojnih odnosih, osamljenosti, pomanjkanjem nadzora in skrbi 

odraslih, medvrstniškega nasilja, onesnaženosti okolja, nekakovostnega preživljanja prostega 

časa in nezdravega življenja, ki jih pogosto vodijo v stisko.  

UNICEF Slovenija s projektom v lokalnem okolju spodbuja razvijanje mesta po meri otrok, ki je 

prijazno in varno, z urejenimi otroškimi igrišči in zelenicami, z izboljšano varnostjo za otroke v 

prometu, možnostjo za participacijo najmlajših občanov.  

Otrokom prijazna UNICEF-ova mesta se nahajajo v več kot 40 državah sveta. V Sloveniji pa se s 

tem nazivom ponaša že enajst mest. Kot prva je v Sloveniji naziv dobila Nova Gorica, sledile so 

Ruše, Piran, Ljubljana, Velenje, Maribor, Trbovlje, Domžale, Kamnik, Zagorje ob Savi, Radlje 

ob Dravi in Hrastnik.  

(vir: Unicef Slovenija; www.unicef.si)  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo 

pobudo št. 269/24: Pristopi se naj k projektu  »ZERO WASTE«.  
Obrazložitev: Uradna definicija »ZERO WASTE« se glasi: »Zero Waste je etičen, ekonomski, 

učinkovit in vizionarski cilj, ki vodi družbo v spremembo življenjskega stila in navad ter k 

posnemanju trajnostnih naravnih ciklov, kjer so vsi odpadni materiali surovina za nekoga 
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drugega. Zero Waste pomeni oblikovanje in upravljanje izdelkov in procesov tako, da se zmanjša 

volumen in toksičnost odpadkov, ohranja ter predela vse materiale in se jih ne sežiga ali odlaga. 

Implementacija Zero Waste bo preprečila vsakršne izpuste v zemljo, vodo ali zrak, ki bi lahko 

ogrozili zdravje ekosistemov, ljudi, živali ali planeta.«  

Zero Waste Slovenija je program društva Ekologi brez meja, katerega vizija je svet brez 

odpadkov. Ekologi brez meja so nastali ob organizaciji dveh akcij Očistimo Slovenijo, ki veljata 

za največja prostovoljska dogodka v zgodovini samostojne države. Povezali so 280.000 

posameznikov, podjetja, razna društva, slovensko vojsko, policijo, komunalne službe, občine in 

celo predsednika države, ki je društvo odlikoval z bronastim redom zaslug. Zero Waste (brez 

odpadkov) je vizionarski cilj, ki vodi družbo v spremembo življenjskega stila in navad ter k 

posnemanju trajnostnih naravnih ciklov, kjer so vsi odpadni materiali surovina za nekoga 

drugega. Gibanje Zero Waste si prizadeva za preprečevanje nastajanja, ponovno uporabo, ločeno 

zbiranje in preusmerjanje odpadkov v recikliranje in kompostiranje. Zero Waste pomeni 

oblikovanje in upravljanje izdelkov in procesov na takšen način, da se zmanjša volumen in 

toksičnost odpadnih materialov ter ohranja ali predela vse vire brez sežiganja ali odlaganja. 

Družbo brez odpadkov se gradi na preoblikovanju izdelkov in poslovnih procesov, preprečevanju 

nastajanja odpadkov in uporabe nevarnih snovi, ponovni uporabi izdelkov, sestavnih delov in 

materialov in recikliranju. V zadnjih nekaj letih se je v Sloveniji delež ločeno zbranih odpadkov 

iz 24% zvišal na 49%, v najboljših občinah pa preko 80%. Nekatere lokalne skupnosti v Evropi 

reciklirajo in kompostirajo preko 90% odpadkov, kar je že zelo blizu ničelne stopnje. Takšna 

prizadevanja postajajo del razvojnih dokumentov in strategij Evropske unije, ki govori o 

učinkoviti rabi virov, krožnem gospodarstvu in družbi popolnega recikliranja. Občine sprejmejo 

zavezo Zero Waste, ki vključuje prostovoljne dolgoročne cilje na naslednjih področjih: 

zmanjševanje količin nastalih odpadkov, višji deleži ločeno zbranih odpadkov ter zmanjševanje 

količin mešanih ostankov odpadkov. S tem se v lokalnih skupnostih postopno znižujejo potrebe 

po odlaganju in sežiganju odpadkov ter s tem povezani stroški, pa tudi izpusti toplogrednih 

plinov zaradi transporta in odstranjevanja odpadkov. Na drugi strani pa ukrepi preprečevanja 

nastajanja odpadkov, ponovna uporaba in recikliranje prispevajo k zmanjševanju porabe naravnih 

virov. Zaveze Zero Waste je do danes sprejelo osem slovenskih občin (Borovnica, Log-

Dragomer, Vrhnika, Ljubljana, Bled, Gorje, Radovljica in Slovenske Konjice). Nacionalni Zero 

Waste mreži se lahko pridruži vsaka občina, ne glede na to, kako visoke deleže ločenega zbiranja 

in recikliranja trenutno dosega. Pomembno pa je, da si z zavezo, ki jo sprejme občinski svet, 

zastavi dolgoročne merljive cilje in ukrepe ter da njihovo doseganje nenehno spremlja. V 

svetniški skupini SD menimo da je prav, da tudi MO Ptuj sprejme zaveze in usmeri svoje 

delovanje na področju ravnanja z odpadki na način, ki nas bo pripeljal k cilju, ki mora biti čim 

bližje konceptu Zero waste.  

(vir: http://ebm.si/zw/o/)  

 

Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo 

pobudo št. 270/24: Uvede se naj dežurstvo medobčinskega redarstva v mestu Ptuj v soboto 

popoldan in ob nedeljah. 
Obrazložitev: Odlok o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj med drugim 

natančno določa pravila za parkiranje in predpisuje globe za kršitelje. V starem mestnem jedru je 

izven delovnega časa medobčinskega redarstva opaziti veliko nepravilno parkiranih vozil. 

Posebej izrazito je kršenje pravil ob sobotah popoldan in ob nedeljah. Nesprejemljivo je, da je v 

mestu videti, kot da se mora prometna signalizacija upoštevati le med tednom. Čez vikend je na 

Slovenskem trgu in po pločnikih v Prešernovi ulici, ter še kje videti tako, kot da je dovoljeno 

parkiranje vsepovsod. 
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Tatjana Vaupotič Zemljič, Svetniška skupina župana Lista župana dr. Štefana Čelana je 

podala naslednjo 

pobudo št. 271/24: Nujno je potrebno urediti razsvetljavo na peš mostu preko reke Drave, 

saj od 300 lučk, samo še 100 lučk osvetljuje most. 
Obrazložitev: Razsvetljavo je nujno potrebno sanirati, saj je peš most vstopna točka za turiste, ki 

prihajajo tudi iz ptujskih toplic. 

 

Tatjana Vaupotič Zemljič, Svetniška skupina župana Lista župana dr. Štefana Čelana je 

podala naslednjo 

pobudo št. 272/24: Nujno potrebna je sanacija ribnika v Ljudskem vrtu, ali zaščita 

nabrežja, da ljudje ne bodo mogli dostopati. 
Obrazložitev:  V ribniku je tako malo vode in obstaja možnost, da živali, ki so v ribniku, sedaj 

ko zmrzuje, ne bodo preživele. Nabrežina proti igriščem je popolnoma spodjedena in obstaja  

velika nevarnost, da bi morda kdo padel v ribnik in se poškodoval. Veliko je starejših 

sprehajalcev in majhnih otrok, ki pridejo hranit živali v ribniku. 

Predlog bomo upoštevali, je povedal župan. 

 

Tanja Meško Tonejc je glede ribnika v Ljudskem vrtu izpostavila, da je svet Četrtne skupnosti 

Ljudski vrt na problematiko opozarjal že v lanskem letu. Povedano je bilo, da bodo sredstva 

zagotovljena v letu 2016, vendar v letošnjem letu ni bilo v tej smeri nič narejeno. Ko smo 

ponovno dali pripombo, da nimamo doma krajanov, ki bi imel svojo postavko v proračunu,  

imamo pa park in ribnik ter tukaj pričakujemo več sredstev v proračunu, smo dobili 2.000 EUR, 

kar je norčevanje iz občanov in iz najmočnejše četrtne skupnosti po številu prebivalcev. Ribnik je 

nevaren, obrežje ribnika se ruši. Zato je izrazila bojazen, ali moramo čakati tako dolgo, da bo 

otrok ali kakšen starejši človek padel v ribnik in se utopil,  takrat bomo denar takoj našli kot smo 

ga tudi našli za streho OŠ Ljudski vrt,  pa še tudi za marsikaj urgentnega. 

 

Mag. Darja Harb, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana ja podala naslednjo 

pobudo št. 273/24: Čim prej je potrebno določiti datum sklica zbora krajanov v Četrtni 

skupnosti Spuhlja, o katerem smo govorili že v lanskem letu, ki se dolguje krajanom četrtne 

skupnosti. 
Obrazložitev: Ljudje postajajo vedno bolj nestrpni, saj bi želeli informacije o CERO Gajke iz 

»prve roke«, ne samo iz medijev. 

Zbor krajanov se bo izvedel, je povedal župan. 

 

Miran Meško, Svetniška skupina SD je podal podal naslednjo 

pobudo št. 274/24: Čim prej se naj pristopi k označitvi intervencijskega prostora in 

intervencijske poti iz Gasilskega doma Ptuj do Potrčeve ceste, saj potem lahko redarska 

služba tudi ukrepa. Posledično se zagotovi nemoten izhod gasilcev v primeru nesreče. 
Obrazložitev: Gasilci so obvestili, da se zaradi vseh dogodkov, ki so v neposredni bližini, 

avtomobili parkirajo povsod, tudi pred vrati gasilskega doma. Po razgovoru z redarsko službo, z 

g. Brkičem je ugotovljeno, da redarska služba pristojnosti nima, ker ni označena kompletna pot. 

 

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija Slovenski krščanski demokrati je v 

imenu občana podal naslednjo 

pobudo št. 275/24: Obrazloži se naj cena odvoza odpadkov v Mestni občini Ptuj. 
Obrazložitev: Opozoril je na tri postavke, gospodinjstvo z enim članom plača 8,7 EUR, 

gospodinjstvo s 4 člani 11,97 EUR, gospodinjstvo s 6 člani pa 23,91 EUR. Če se to poračuna 

nismo enaki po obremenitvi, saj je jasno, da so obremenitve malih in veliki družin nesorazmerne 
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s povprečno 4 člansko družino. Če izračunamo število članov, je pri vsaki postavki različna cena. 

Predlog je, da se cena izračunava enako po številu članov v gospodinjstvu. Če je to možno, je 

tudi bolj pošteno. Njegovo mnenje je, da se je disciplina zelo izboljšala, kajti če je manj 

odpadkov, so lahko naši občani tudi stimulirani. Javne službe Ptuj, ki kontejnerje za gospodinjske  

odpadke pobirajo priznajo, da so ti vedno manj polni, upoštevati je tudi potrebno, da se odpadke 

pobira enkrat mesečno. Zato je potrebno, da je cena realna, glede na to, da se zbere vedno manj 

odpadkov, saj je sortiranje zelo dobro. 

Župan je pojasnil, da se bo odgovor pripravil. Cene bo mestni svet obravnaval na seji mestnega 

sveta v mesecu januarju 2017. 

 

Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj, je  na odgovor na pobudo št. 263/23 

podala naslednjo 

pobudo št. 276/24: Ker je problem parkirišč na področju Ulice 25. maja, Arbajterjeve ulice, 

Ulice 5. Prekomorske in Kraigherjeve ulice zelo velik, je potrebno dati tudi neko časovnico 

za ureditev problema in zastaviti vse moči za to, da se zadeve začnejo premikati. Oddelek za 

gospodarske dejavnosti mora te zadeve začeti intenzivno reševati. 
Obrazložitev: Na pobudo št. 263/23 je bil podan temeljit odgovor. Premalo pa je, da samo 

napišemo »bomo, bo potrebno, razumemo«. Zadeve se ne uredijo, če iz leta v leto govorimo, da 

je potrebno in da smo probleme zaznali.  

 

Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana ja podal naslednji 

komentar in vprašanje glede odgovora na pobudo št. 266/23 za ureditev problematike 

stanovanja na Ormoški cesti 2. Zanimalo ga je ali se je stranki sploh odgovorilo? Ali je bila 

dana kakšna pobuda, kakšen predlog? Zadeva se rešuje že zelo dolgo, pa tudi stranka sama 

ga  sprašuje, kako daleč je ta zadeva. 

Odgovor: Na sami seji je direktorica OU povedala, da se je zadeva s stranko dogovorila, stranki 

je poznano, zakaj gre. Sodelavci na Oddelku za gospodarske dejavnosti so s stranko bili  večkrat 

v kontaktu. V četrtek 22. decembra imamo sestanek, najprej z odvetnikom, potem s stranko, 

zadevo bomo rešili še pred novim letom.  

Odgovor je na sami seji podala mag. Andreja Komel, direktorica OU 

 
Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov, je predsedujoči zaključil točko dnevnega reda. 

 

Na pobude in vprašanja, ki so bila postavljena na današnji seji, bodo pripravljeni odgovori, ki 

bodo objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta.   

 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi proračunskega  

sklada  

 

Odbor za finance, Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za 

gospodarstvo so  soglasno podprli predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga odloka ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem v predloženem 

besedilu.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o ustanovitvi proračunskega sklada, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu Mestne občine Ptuj – druge spremembe in dopolnitve       

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo sta 

soglasno podprla predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga odloka ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Mestne občine Ptuj – druge 

spremembe in dopolnitve, v predloženem besedilu.       

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Odloka o spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča   

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so soglasno podprli predlog odloka.  

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga odloka ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o 

nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-20) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun uporabnin in občinskih taks v 

Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlaganemu sklepu ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEPA: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti 

točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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8. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne 

vrednosti poslovnih prostorov in garaž  

 

Odbor za gospodarstvo in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa ni imela pripomb in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi vrednosti 

točke, ki je osnova za ugotovitev uporabne vrednosti poslovnih prostorov in garaž, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o potrditvi letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb 

podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za leto 2017 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so soglasno podprli  predlog sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga sklepa ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo  v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Predlog Sklepa o potrditvi 

letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb podjetja Javne službe Ptuj d.o.o. za 

leto 2017, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so soglasno podprli predlog sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog sklepa kot primernega za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k 

zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Letni program športa v Mestni občini Ptuj za leto 2017 

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl Letni program športa v Mestni občini Ptuj za 

leto 2017 in ga predlagal mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 
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Odbor za finance je z večino glasov (5 za, vzdržan 1, od 6 prisotnih) predlagal, da se višina 

Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2017 uskladi s sprejetim sklepom Odbora 

za finance vezanim na prerazporeditev sredstev 741 Financiranje vrhunskega in množičnega 

športa na druge postavke Zavoda za šport Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Župan je povedal, da se je glede na izglasovane amandmaje vezane na postavke Zavoda za šport 

Ptuj pripravil čistopis Letnega programa športa v Mestni občini Ptuj za leto 2017, ki so ga 

svetniki tekom seje tudi prejeli na mizo.   

 

Ker ni bilo razprave o letnem programu športa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Letni program športa v Mestni občini 

Ptuj za leto 2017, v ČISTOPISU z dne 19. 12. 2016. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-26, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Volitve in imenovanja:   

 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da se v zapisnik zapiše, da se bo pri točki c) te točke dnevnega reda 

izločil iz glasovanja. 

 

a) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove članice Odbora za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim preneha Branku Tonejcu dolžnost člana 

Odbora za splošne zadeve, dr. Aleksandra Pivec pa se imenuje za novo članico Odbora za splošne 

zadeve in lokalno samoupravo.  

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s predlogom sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

člana in o imenovanju nove članice Odbora za splošne zadeve in lokalno samoupravo, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-24) sprejel predlagani sklep. 
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b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet zavoda javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olge 

Meglič 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa s katerim Branku Tonejcu preneha dolžnost člana v 

Svetu zavoda Osnovne šole Olge Meglič, Lidija Vastič pa se imenuje za novo predstavnico 

Mestne občine Ptuj v Svet Zavoda Osnovne šole Olge Meglič.  

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

člana in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Olga Meglič, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-25) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o soglasju k imenovanju dr. Štefana Čelana za 

direktorja javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj.  

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

direktorja javnega zavoda ZRS Bistra Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-18, PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju v.d. direktorice javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o soglasju k imenovanju Tamare Drevenšek za v.d. 

direktorico javnega zavoda REVIVIS Ptuj.  

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEPA: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

v.d. direktorice javnega zavoda REVIVIS Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 24 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-24) sprejel predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet     zavoda 

javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o imenovanju mag. Darje Harb, Branka Kumra in 

Jasne Brec za predstavnike Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj. 

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju 

predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj,  v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

f) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika zainteresirane javnosti v Svet  zavoda 

javnega zavoda REVIVIS Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog Sklepa o imenovanju Andreja Klasinca za predstavnika 

zainteresirane javnosti v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj.  

Predlog sklepa je bil dne 12. 12. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa in ga predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

predstavnika zainteresirane javnosti v Svet zavoda javnega zavoda REVIVIS Ptuj,  v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov  (ZA-22, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Informacije: 

 

a) Poročilo o delu Častnega razsodišča Mestne občine Ptuj za leti 2015 in 2016 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo se je seznanil s poročilom. 
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b) Poročilo Kurentovanje v letu 2016 - ponovno 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti so se s 

poročilom seznanili. 

 

Druge informacije: 

- naslednja, 25. redna seja mestnega sveta, bo predvidoma potekala v ponedeljek 23. januarja 

2017; 

- 23. 12. 2016, ob 19. uri v kulturni dvorani Gimnazije Ptuj – proslava ob dnevu samostojnosti 

in enotnosti s koncertom Pihalnega orkestra Ptuj in solistom Matjažem Mrakom; 

- brošuro za Ptujsko pravljico ste dobili na mizo; 

- otroško silvestrovanje bo na Mestnem trgu 31. 12. 2016 med 11.00 in 12.30; 

- silvestrovanje, ki bo potekalo v nočnih urah 31. 12. 2016 bo prav tako na Mestnem trgu od 

22.00 do 4. ure zjutraj. 

 

 

Ker ni bilo drugih informacij, je predsedujoči zaključi razpravo o točki dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 24. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim zahvalil za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 14.55 uri. 

                                                                                                     

                                                                                                                                                                          

                                                                                            

Zapisnik pripravili: 

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 

 

 

Miran Senčar, s.r. 

župan Mestne občine Ptuj 

 


